
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Máslovice dne 12. 3. 2019 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Ing. Aleš Illichman, Petr Herman, Martina Kovácsová, Ing. Vladimíra Sýkorová, Mgr. 

Ludmila Szöllösová, Miluše Švarcová 

Omluveni: Iva Buková    

Veřejnost:  4 osoby     Zahájení:  19,30 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 

zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,30 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále jen 

„předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelkou paní Ludmilu 

Szöllösovou. Jako ověřovatele zápisu navrhla Petra Hermana a Miluši Švarcovou. Optala se, 

jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele 

zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   

 

Návrh usnesení 1/1/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Petra Hermana a Miluši 

Švarcovou a zapisovatelku L. Szöllösovou.  

Hlasování: PRO-  6, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 

zveřejněn na úřední desce. Navrhla nový bod jednání: Schválení příspěvku p. Bačinovi, 

Zhodnocení Ankety a Soutěž Vesnice roku a vynechání bodu 6. 

Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili. Předsedající přečetla upravený 

program zasedání:  

 

Navržený program ke schválení:           

 

1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů 

2. Schválení programu 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

4. Vyhláška o nočním klidu na rok 2019 

5. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene  

6. Cestovní náhrady 

7. Rozpočtové opatření č. 1 a č. 2 

8. Zpráva o inventarizaci 

9. Schválení příspěvku panu Bačinovi 

10. Schválení smlouvy o zhotovení dveří do mateřské školy 

11. Zhodnocení Ankety 

12. Soutěž Vesnice roku 

13. Různé 

14. Diskuse 

 

Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  

 

 



Návrh usnesení 2/1/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  

  

 

 4. Vyhláška o nočním klidu  

Starostka přečetla znění vyhlášky s konkrétními akcemi. K vyhlášce nebyly žádné 

připomínky.   

 

Návrh usnesení 3/1/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje vyhlášku č. 1/2019 o nočním klidu.   

 

Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE –0  

Usnesení schváleno. 

 

 

5. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene 

Starostka seznámila přítomné se Smlouvou o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-

6014146/VB/1 pro parcelu č. 166/1 Smlouva spočívá v tom, že ČEZ uložil kabelové vedení 

NN v zemi do parcely č. 166/1, která je ve vlastnictví obce. Za toto věcné břemeno bude obci 

uhrazena jednorázová částka ve výši 1000 Kč.  

 

Návrh usnesení 4/1/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje Smlouvou o zřízení věcného břemene – služebnosti 

č. IV- 6014146/VB/1 pro parcelu č. 166/1. 

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

6. Cestovní náhrady 

Starostka požádala zastupitele o schválení částek cestovních náhrad – stravného na případné 

služební cesty, protože ve vyhlášce je uvedeno rozpětí cen. Navrhla ke schválení ty nižší 

částky. 

 

Návrh usnesení 5/1/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje tyto částky cestovních náhrad – stravného takto: 

a)   82 Kč, trvá-li pracovní cesta 5 až 12 hodin,  

b) 124 Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 12 hodin, nejvýše však 18 hodin,  

c) 195 Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 18 hodin 

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 



7. Rozpočtové opatření č. 1 a č. 2 

Starostka nejdříve seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením (dále jen RO) č. 1, které 

bylo nutné schválit ještě před tímto zasedáním a potom přednesla návrh RO č. 2/2019: Nákup 

keramické pece na par. 3421 Využití volného času dětí a mládeže, částka 45 tisíc Kč. 

 

Návrh usnesení 6/1/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí RO č.1/2019 a schvaluje RO č. 2/2019.   

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

8. Zpráva o provedené inventarizaci obce 

Stručnou zprávu přednesla předsedkyně hlavní inventarizační komise paní Ludmila 

Szöllösová. Členy hlavní inventarizační komise byli Miluše Švarcová a Pavel Šertler. Členy 

dílčí inventarizační komise byly Miluše Švarcová (předsedkyně), Iva Buková a Martina 

Kovácsová (členky). Inventura veškerého majetku i účtů byla provedena.  

 

Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí zprávu o provedené inventarizaci. 

 

 

9. Schválení příspěvku panu Bačinovi 

Jak již bylo uvedeno ve zpravodaji, pan Bačina vyklidil krechty U Křížku, náklady 

se vyšplhaly přes milion korun. Požádal obec Máslovice i Vodochody o finanční příspěvek. 

Zastupitelé se na pracovní schůzce dohodli na částce 50 tisíc Kč. Starostka žádá zastupitele, 

aby toto rozhodnutí potvrdili usnesením.  

 

Návrh usnesení 7/1/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje příspěvek panu Ondřeji Bačinovi za úklid krechtů  

U Křížku ve výši 50 tisíc Kč. 

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

10. Schválení smlouvy o zhotovení dveří do mateřské školy  

Na minulém zasedání zastupitelé vybrali jako zhotovitelskou firmu Geus Kralupy. Došlo 

trochu k nedorozumění, protože Geus Kralupy dveře vyrobí, ale dodávku a montáž dveří 

zajistí pan Boháč. Starostka žádá zastupitele o schválení smlouvy s panem Boháčem.  

 

Návrh usnesení 8/1/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvalují smlouvu s panem Janem Boháčem na dodávku a 

montáž dveří do mateřské školy v Máslovicích.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

 

 



11. Zhodnocení ankety 

Starostka informovala o výsledcích ankety, která byla vložená do únorového čísla zpravodaje. 

Odevzdáno bylo celkem 38 platných anketních lístků. Kromě toho bylo v jednom dni dodáno 

do schránky na obecním úřadě najednou 35 listů, které byly nakopírované, různě vyplněné 

(ale občas stejnou propisovačkou), ale všechny měly vyplněný bod 1 Ano, tj. že by obec měla 

podporovat zřízení maloobchodní prodejny. Starostka se zastupiteli se shodli na tom, že na 

tyto anketní lístky nebudou brát zřetel a chápou to jako podvodné jednání se snahou ovlivnit 

rozhodování zastupitelstva.  

Z 38 platných lístků mělo 31 zaškrtnuto Ano (obec by měla nabídnout prostory pro obchod), 

10 Ne (na některých bylo zaškrtnuto obojí z důvodu různých názorů členů rodiny). 

U bodu 2 (způsob nakupování) byl 9 krát zaškrtnut bod 1 (hlavní nákupy v místní prodejně), 6 

krát bod 2 (neměnili by svůj dosavadní způsob nakupování) a 24 krát bod 3 (jen příležitostné 

nákupy). Ve dvou případech nezvolena žádná varianta. 

Nabídkou prostor pro případný obchod se zastupitelé budou zabývat na příští veřejné schůzi.  

 

Zastupitelé vzali na vědomí výsledky ankety.  

 

 

 

12. Soutěž Vesnice roku 2019 

Starostka informovala o této soutěži. Přihláška se musí podat do 30. 4. V této soutěži se 

hodnotí tyto kategorie: práce s dětmi a mládeží, společenský život, veřejná zeleň a péče o 

životní prostředí, spolupráce se zemědělskými subjekty, celkový vítěz krajského kola 

postupuje do kola celostátního. Vítězné obce v jednotlivých kategoriích jsou i finančně 

odměněny.  

 

Návrh usnesení 9/1/19:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje přihlášení obce do soutěže Vesnice roku.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

 

13. Různé  

 

Nová keramická pec byla objednána, dodací lhůta je květen. Objednávku přímo ve 

specializovaném obchodě v Praze 9 učinila starostka s paní Miluší Švarcovou. Pec bude stát 

cca 45 tisíc Kč.   

 

Úklid obce proběhne v sobotu 23. 3. od 14 hodin.  

 

Noc s Andersenem proběhne v pátek 29. 3. 

 

Slavnostní odhalení busty, panelu a lavičky na počest Dr. Julia Grégra na Dole u silnice 

pod Grégrovou vilou se uskuteční v sobotu 30. března od 14 hodin, nejdříve na návsi, potom 

se účastníci přesunou na Dol.  

 

Máslovická šlápota se uskuteční 13. dubna. Zlevněné vstupenky pro máslovické občany je 

možné koupit každé úterý v pokladně obecního úřadu. Cena 30 Kč - jednotné vstupné.  



 

Svoz nebezpečného odpadu se uskuteční v sobotu 20. dubna. Přesná hodina bude uvedena 

na letáčku na obou nástěnkách v obci a na webových stránkách obce.   

 

Svoz velkoobjemového odpadu se uskuteční od čtvrtka 25. dubna do neděle 28. dubna. 

Upozorňuji, že do velkoobjemového odpadu NEPATŘÍ stavební suť, bioodpad a nebezpečný 

odpad.  

 

Taneční pro ženy začnou v pondělí 18. 3. od 19 do 20 hodin.   

 

Schůzka o kanalizaci, resp. o využití ČOV Vodochody pro naši v budoucnu vybudovanou 

kanalizaci se uskutečnila ve středu 20. března se zástupci obce Vodochody a s právními 

zástupci, kteří nám pomohou se smlouvou o smlouvě budoucí, která stanoví podmínky 

možného rozšíření ČOV ve Vodochodech a budoucího společného užívání.    

 

 

14. Diskuse  

Dva přítomní návštěvníci se dotázali, proč se každý rok zkracuje polní cesta směrem k letišti. 

Zemědělci ji „uvorávají“. Cesta je zakreslená v katastru, ale její větší část byla rozorána již 

v minulé době (před více než 30 lety). Starostka požádá zemědělce o vysvětlení.   

 

 

 

 

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 20.46  hodin.  

 

 

Zapsala:  L. Szöllösová 

 

 

Ověřili:    

 

 

 

P. Herman 

 

 

M. Švarcová 

  


